
Zápisnica z Riadnej konferencie SFKaBU 

Dátum: 2.12.2023 

1. Otvorenie konferencie – prezident SFKaBU Daniel Baran otvoril Riadnu konferenciu, 
poďakoval delegátom za prítomnosť a členom komisii odovzdal ďakovné listy. 
 

2. Voľba zapisovateľa a overovateľa zápisnice – delegáti jednohlasne zvolili za zapisovateľa 
Rastislava Kolčáka a za overovateľa zápisnice Lindu Ondrejkovú a Petra Gatiala. 
 

3. Konštatovanie účasti delegátov a naplnení podmienok pre zvolanie Konferencie a podmienok 
uznášaniaschopnosti – JUDr. Martin Jarabica, viceprezident SFKaBU, uznal konferenciu za 
uznášaniaschopnú a potvrdil účasť 33 členov zo 43. 
 

4. Rozhodnutie o návrhoch na zmenu alebo doplnenie navrhovaného programu – 
a) Ján Šály – vzdanie sa kandidatúry (v prospech K. Horáka a M. Šenka) 
b) Peter Kotásek požiadal o doplnenie programu konferencie (pri zmene Stanov SFKaBU)  – 
doplnenie Trénersko-metodickej konferencie SFKaBU  
c) zrušenie volebnej konferencie pri zmene stanov 
d) Dávid Moškovič – účasť talentovanej mládeže SFKaBU -> povinná 
- oznámenie J. Šályho berie Konferencia na vedomie, návrhy p. Kotáska Konferencia schválila, 
návrh p. Moškoviča konferencia schválila  
 

5. Schválenie programu – delegáti konferencie schválili program jednohlasne. 
 

6. Zmena Stanov SFKaBU (návrh členov SFKaBU) – p. Dado Klementisová zhrnula navrhovanú 
zmenu stanov, venovala sa voľbe prezidenta a ostatných volených funkcií SFKaBU.  
- K zvoleniu kandidáta je potrebná nadpolovičná väčšina hlasov konferencie.  
- Zavádzajú sa nové komisie, ich predsedovia budú mať priamo riadiace povinnosti, v rámci 

výkonného výboru. Následne prebehla diskusia k zmene Stanov SFKaBU. Po diskusii 
prezident vyzval delegátov konferencie k hlasovaniu.  

- Návrh na zmenu Stanov SFKaBU bol schválený jednohlasne. 
-  Prezident vyzval na hlasovanie návrhu p. Kotáska na doplnenie novej komisie (Trénersko-

metodická komisia SFKaBU). Hlasovanie za zrušenie Volebnej konferencie SFKaBU dňa 
3.12.2023 – jednohlasne schválené.  

- K bodu p. Moškoviča – bola otvorené diskusia (Šenk, Jarabica, Baran, Kotásek).  
- Samotný štatút a ďalšie fungovanie komisie sa bude riešiť v rámci výkonného výboru 

SFKaBU – schválené jednohlasne.  
- Súčasná Prezidentská rada SFKaBU bude naďalej viesť SFKaBU až do novej Volebnej 

konferencie SFKaBU.  
 

7. Schvaľovanie dokumentov a štatútov orgánov SFKaBU (návrh členov SFKaBU) – prezident 
SFKaBU odporučil konferencii nehlasovať o schvaľovaní dokumentov – nechať ich iba ako 
doporučenú dokumentáciu.  
- Hlasovanie o tomto bode: za 3, proti 4, zdržali sa 24 
- Delegáti konferencie neschválili nové dokumenty SFKaBU, odporučili ich na 

preštudovanie, doplnenie pre novú voľbu. 
 

8. Prerokovanie správy Revíznej komisie SFKaBU za rok 2022 – revízna komisia pracovala 
v zložení Ing. Miroslava Sithová (kontrolór) a Alena Segešová. P. Sithová sa zo zdravotných 
dôvodov ospravedlnila.  



- Správu revíznej komisie za rok 2022 predniesol p. Kotások. Financovanie SFKaBU je 
zverejnené na stránke SFKaBU. Vyskytol sa drobný účtovný problém, ten bude 
skontrolovaný a opravený. Konferencia berie na vedomie správu revíznej konferencie za 
rok 2022. 
 

9. Aktivity SFKaBU v roku 2023 – prezident SFKaBU oboznámil konferenciu s aktivitami za rok 
2023. Delegátom poďakoval za ich aktívnu účasť. 
 

10. Informácie o aktivitách SFKaBU na rok 2024 (súťaže, semináre, sústredenia) – prezident 
SFKaBU predstavil víziu aktivít na rok 2024, ktorá kopíruje aktivity federácie za rok 2023. 
Konferencia bola oboznámená a berie ich na vedomie. 

 
11. Informácie o aktivitách WUKF na rok 2024 (súťaže) – prezident SFKaBU oboznámil 

konferenciu o aktivitách svetovej organizácie SFKaBU v roku 2024 – MS WUKF v Mexiku, ME 
WUKF v Poľsku. 

 
12. SLOVAKIA OPEN 2023 a 2024 - prezident SFKaBU oboznámil konferenciu o termíne XXVII. 

SLOVANIA OPEN – predbežný termín 15.-16. júna 2024.  Slovakia open bude opäť súčasťou 
WUKF European Tour 2024. 

 
13. WUKF European Tour 2024 - prezident SFKaBU oboznámil konferenciu o WUKF European Tour 

– turnaje v Taliansku, Slovensku, Škótsku a Rumunsku. 
 

14. Generálny manažér SFKaBU – nová funkcia (návrh člena SFKaBU) – návrh predložil p. Šenk, 
ktorý ho aj odprezentoval. Navrhol vytvoriť pozíciu generálneho manažéra (mimo federácie), 
ktorý by hľadal finančné prostriedky mimo rozpočtu ministerstva školstva.  
- Konferencia navrhla a jednohlasne schválila odporučenie pre novú prezidentskú radu aby 

našla takúto osobu na hľadanie ďalších finančných zdrojov.  
 

15. Financovanie klubu podľa aktívnych pretekárov (návrh člena SFKaBU) - návrh predložil p. 
Šenk, aby bolo financovanie klubov podľa aktívnych pretekárov, ktorý ho aj odprezentoval. 
V diskusii p. Kotásek vysvetlil delegátom, že to v podmienkach Federácie nie je možné.  
- Konferencia hlasovala o odporúčaní p. Šenka: za 0, proti 16, zdržalo sa 13.  
- Konferencia toto odporúčanie neschválila.  
 

16. Informácia o prijatí nových členov SFKaBU – prezident SFKaBU predstavil nových členov 
federácie: Arashi Budokan Palárikovo, KK Tréningový Akademik Bratislava, Karate Dojo 
Zanshin Šaľa. 

 
17. Rôzne – prezident otvoril posledný bod konferencie a požiadal o prihlásenie sa do diskusie. 

Do diskusie sa prihlásili Šály, Kotásek, K. Horák, Knapec, T. Valentík, Jarabica, Uram, 
Ostrolucký. 
- P. Šály – zmena kategórii na súťažiach SFKaBU (nové katerógie pre kumite, kobudo a 

inslusive). 

- P. Kotásek - oboznámil konferenciu o aktuálnom nastavení súťažných kategórii SFKaBU. 

- P. Kotásek – požiadal kluby o návrhy do termínového kalendára SFKaBU 

- P. Šenk navrhoval súťaž 28.9.2024 v Prievidzi, SLOVANIA OPEN 15.-16. júna 2024 v BA. 

- P. Valentík - navrhol termín M SR 18./25. mája v Leviciach. 

- Súťaž v Pezinku (3.2.2024) vie zorganizovať KKK Pezinok, ale iba v prípade dotácie od 

federácie. 

- Súťaž chcú zorganizovať aj KK Púchov + Sokol Ilava + SK Lednické rovné – termín upresnia. 



- Návrh na volebnú konferenciu 13.1.2024. 

- P. Kotásek - odporučil klubom aby poslali návrhy volebnej funkcie, vrátane programov. 

- P. K. Horák – poďakoval konferencii za spoluprácu. Pripojil sa p. J. Dado, ktorý vyzdvihol p. 

Horáka, Valentíka a Iskru ako aj prácu p. Dado Klementisovej.  

- P. Uran – riešil otázku kategórie kobudo (vekové rozdelenie). Pýtal sa na dokumentáciu, 

ktorá bola na stránke SFKaBU – prečo tam nie je? Bolo mu vysvetlené, že to nie je 

majetkom federácie. Konferencia navrhuje novej technickej komisii pripraviť podobné 

odklady pre kluby.  

- P. Jarabica – vzhľadom na zánik funkcie viceprezidenta, sa poďakoval delegátom 

konferencie za dlhoročnú spoluprácu.  

- P. Ostrolucký – poďakoval vedeniu federácie za inclusive karate. 

- Prezident federácie sa poďakoval delegátom konferencie za aktívnu účasť a prístup. 

Vyzval delegátov konferencie na účasť na volebnej konferencii. Následne ukončil 

konferenciu SFKaBU.  

 

 

V Radave 2.12.2023 

Zapísal: Ing. Rastislav Kolčák (KK Seiken Bratislava) 

Overil: Bc. Linda Ondrejková (Goju Kai Bratislava) a Peter Gatial (TJ BUDO Bratislava) 

 
 

 


